



Services Australia 给新生父母的信息

如果您的孩子即将读完高中并准备继续攻读学业，他们可能有资格从 **Centrelink** 领取学生福利金。

Youth Allowance 等学生福利金面向在大学或 **TAFE** 学习的学生或者接受澳大利亚学徒培训的人。这些福利金每两周发放一次，帮助支付学习的费用。

如果您的孩子符合条件并满足居民身份的要求，或许可以从 **Centrelink** 领取 **Youth Allowance**。他们需要：

- 年龄不满 25 岁
- 全职学习，并且
- 在被认可的机构学习受到认可的课程。

您的孩子能领取的金额取决于他们的具体情况。

如果您的孩子不满 22 岁，我们通常将他们视为被抚养人。这种情况我们需要您的收入资料来核实您的孩子是否符合条件领取福利金。

如果您为孩子领取 **Family Tax Benefit**，福利金会支付到孩子读完高中。如果孩子继续攻读学业，他们应当自行申请 **Youth Allowance**。他们最早可以在课程或澳大利亚学徒培训开始前的 13 周提交申请。

您可以上网了解孩子能否领取 **Youth Allowance** 或其他的学生福利金。请访问 **servicesaustralia.gov.au/students**

请拨打 **131 202** 用您的语言向我们咨询 **Centrelink** 的福利金和服务。



Information from Services Australia for parents of new students

If your child is leaving high school and going on to further study, they may be eligible for a student payment from Centrelink.

Student payments, like Youth Allowance, are available for students studying at university or TAFE, or those training as an Australian Apprentice. They are fortnightly payments that help with the costs of studying.

Your child may get Youth Allowance from Centrelink if they are eligible and meet residence requirements. They need to be:

- aged under 25
- studying full time, and
- studying an approved course at an approved institution.

How much your child can get depends on their circumstances.

If your child is aged under 22, we usually consider them dependent. In this case, we need your income details to check your child is eligible for a payment.

If you get Family Tax Benefit for your child, this usually ends when they leave high school. If they keep studying they should apply for Youth Allowance themselves. They can apply up to 13 weeks before the start date of their course, or Australian Apprenticeship.

You can check online if your child can get Youth Allowance or another student payment. Go to **servicessaustralia.gov.au/students**

Call **131 202** to speak with us in your language about Centrelink payments and services.